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Protokół 

z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 marca 2013 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 9
36 

otworzył 

obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 9 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Tomasz Dubiński, p. Anna Ludwiniak, p. Adam Ludwiniak, p. Jan Papis, p. Marcin 

Pawłowski, p. Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
2
 i otworzył dyskusję.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się 

z wnioskiem o: 

1) wprowadzenie nowego punktu do porządku obrad „Projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. Zmian 

w Zakładzie Komunalnym w Halinowie – Druk Nr 320, jako punkt nr 10; 

2) wprowadzenie nowego punktu do porządku obrad „Projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie przyjęcia planu pracy doraźnej Komisji ds. Zmian w Zakładzie 

Komunalnym – Druk Nr 321, jako punkt nr 11. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o: 

1) wprowadzenie nowego punktu do porządku obrad „Projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie zmian w Statucie Gminy Halinów – Druk Nr 325, jako punkt 

nr 12, 

2) wprowadzenie nowego punktu do porządku obrad „Projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w gminie Halinów na lata 2013-2015 – Druk Nr 326, jako punkt 

nr 22, 

3) zdjęcie z porządku obrad punktu „Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie 

w sprawie założenia Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi w Brzezinach  

– Druk Nr 309”. 

                                                 
1
 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 marca 2013 roku. 

2
 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 marca 2013 roku. 

 



2 

 

Radny p. Leszek Gelo zwrócił się z wnioskiem o: 

1) wprowadzenie nowego punktu do porządku obrad „Projektu uchwały Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi mieszkańców Halinowa na działalność 

Dyrektora Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307/Druk Nr 322”, jako punkt nr 13. 

Radny p. Andrzej Milczarek zaproponował, aby w porządku obrad punkt Pisma i informacje 

do Rady Miejskiej w Halinowie przenieść przed punktem Odpowiedzi na interpelacje, zapytania 

i wolne wnioski w celu merytorycznego skupienia się nad podejmowaniem uchwał. Następnie 

zasugerował, aby punkt Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego, był sprawozdaniem 

z pracy radnych powiatowych, która dotyczy Gminy Halinów. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że na sesji są przedstawiane informację 

odnośnie tego co się dzieje w Powiecie i Gminie Halinów. Następnie stwierdził, że warto posiadać 

wiedzę o tym, co się dzieje w innych gminach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że warto 

przedstawiać korespondencję, która wpływa do Rady Miejskiej przed podjęciem uchwał, 

ponieważ niektóre pisma mogą być powiązane z tymi uchwałami. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie zmian w porządku obrad oraz wniosków: 

 Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w sprawie:  

1) wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad „Projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji 

ds. Zmian w Zakładzie Komunalnym w Halinowie – Druk Nr 320, jako punkt 

nr 10, 

2) wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad „Projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu pracy doraźnej Komisji 

ds. Zmian w Zakładzie Komunalnym – Druk Nr 321, jako punkt nr 11; 

 Burmistrza Halinowa p. Adama Ciszkowskiego w sprawie: 

1) wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad „Projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w Statucie Gminy Halinów – Druk 

Nr 325, jako punkt nr 10, 

2) wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad „Projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w gminie Halinów na lata 2013-2015  

– Druk Nr 326, jako punkt nr 22, 

3) zdjęcia z porządku obrad punktu: Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie 

w sprawie założenia Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi w Brzezinach  

– Druk Nr 309. 
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 Radnego p. Leszka Gelo w sprawie: 

1) wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad „Projektu uchwały Rady 

Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi mieszkańców Halinowa na 

działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307/Druk Nr”, jako 

punkt nr 11. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wnioski zostały przyjęte. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Anna Ludwiniak, p. Adam Ludwiniak, p. Jan 

Papis, p. Marcin Pawłowski, p. Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad XXXIV sesji w dniu 27 marca 2013 roku po zmianach: 

z następującym porządkiem obrad:  

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej w 2012 roku.  

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej 

Komisji ds. Zmian w Zakładzie Komunalnym w Halinowie – Druk Nr 320. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu pracy doraźnej Komisji 

ds. Zmian w Zakładzie Komunalnym – Druk Nr 321. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w Statucie Gminy Halinów  

– Druk Nr 325. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi mieszkańców 

Halinowa na działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307/ Druk Nr 322. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie częściowego zwolnienia 

samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Komunalnego w Halinowie  

– z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Halinów  

– Druk Nr 308. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 310. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2013 rok – Druk Nr 311. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 312. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Mińskiego – Druk Nr 313. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2014 roku – Druk Nr 314. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Pani H.M, Pani W.M., Pana Z.M., Pani D.S.  

– Druk Nr 315. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia wezwania Pani J.K. 

i Pana K.K. do usunięcia naruszenia interesu prawnego uchwałą w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części obszaru 

administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów – Druk Nr 316. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w gminie Halinów na lata 2013-2015 – Druk 

Nr 326. 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów 

w 2013 roku – Druk Nr 317. 

24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Halinów – Druk Nr 318. 

25. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków – Druk Nr 319. 

26. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 lutego 

2013 roku. 

27. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

28. Zamknięcie sesji. 

Na salę weszła Radna p. Anna Ludwiniak. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 27 lutego 2013 roku do 27 marca 

2013 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 31 umów oraz 11 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 01.03.2013 r. – spotkanie z Panem Andrzejem Franków Dyrektorem Pionu 

Przewozów ZTM i z p. Wójt Wiązownej p. Bętkowską w sprawie dojeżdżania 

autobusu linii nr 730 do Brzezin; 
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 03.03.2013 r. – zebranie sprawozdawcze za rok 2012 OSP w Okuniewie 

 09.03.2013 r. – zebranie sprawozdawcze za rok 2012 OSP w Cisiu; 

 11.03.2013 r. – Dzień Sołtysa; 

 12.03.2013 r. – zebranie wiejskie w Chobocie w sprawie ustawy „śmieciowej”; 

 14.03.2013 r.:  

 konkurs „Matematyczny Czar Par” i „Matematyczno – Przyrodniczy Czar 

Par” dla uczniów szkoły podstawowej i gimnazjum w zespole Szkolno 

–Przedszkolnym w Okuniewie, 

 spotkanie wiejskie w Okuniewie w sprawie ustawy „śmieciowej” oraz 

budowy kanalizacji; 

 15.03.2013 r. – w Bibliotece Publicznej Gminy Halinów odbyły się eliminacje 

gminne XXXVI  Konkursu Recytatorskiego „Warszawska Syrenka”  

– przedstawicielem Gminy był Sekretarz Halinowa;  

 19.03.2013 r. – w siedzibie Spółki Eko-Inwestycja w Sulejówku podpisana 

została umowa z firmą Przedsiębiorstwo Ogólnobudowlane BUDOSAN 

Kazimierz Czubaszek z Siedlec na „Budowę kanalizacji sanitarnej w systemie 

grawitacyjno–pompowym w miejscowości Okuniew, gmina Halinów – etap I” 

 20.03.2013 r. – podpisanie umowy na budowę kanalizacji w m. Hipolitów 

i Józefin z firmą p. Roberta Ulanickiego. Przedmiotem umowy jest zadanie I 

– budowa kanalizacji sanitarnej w systemie podciśnieniowym w gm. Halinów 

 – etap II, dla m. Hipolitów i Józefin; 

 25.03.2013 r. – Zebranie Wiejskie Sołectwa Dł. Szlachecka i Budziska 

w budynku świetlicy w Długiej Szlacheckiej, gdzie głównym tematem była 

kwestia wprowadzenia ustawy „śmieciowej”; 

 26.03.2013 r.: 

 konwent Wójtów i Burmistrzów w Grębiszewie, 

 Spotkanie wielkanocne w Komendzie Powiatowej Policji w Mińsku 

Mazowieckim, 

 Spotkanie wielkanocne z pracownikami Urzędu, Radnymi i Sołtysami. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą działań 

inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. o: 

 rozstrzygnięciu przetargu na „Budowę sali gimnastycznej przy Zespole Szkolno 

- Przedszkolnym w Cisiu”, termin wykonania do 30.06.2014 r., podpisanie umowy 

28.03.2013 r. W przetargu wpłynęło 8 ofert, najtańsza firmy REMBUD z Garwolina na 

kwotę 1 143 814,32 zł brutto;     

 rozstrzygnięciu przetargu na budowę kanalizacji w Hipolitowie i Józefinie w ramach 

PROW, termin wykonania do 30.09.2013 r. W przetargu wpłynęło 5 ofert, najtańsza: 

- na zadanie I: Robert Ulanicki, Łochów na kwotę 1 372 305,74 zł brutto, 

- na zadanie II: INSTALBUD, Rzeszów na kwotę 1 520 773,88 zł brutto;   

 podpisaniu umowy na „Bieżące utrzymanie dróg gminnych o nawierzchni bitumicznej 
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oraz z asfaltu frezowanego” z firmą BRUK–BUD, Pogorzel na kwotę 172 522,26 zł; 

 podpisaniu umowy na „Bieżące utrzymanie dróg gminnych o nawierzchni gruntowo 

–żwirowej i tłuczonej” z firmą TOMIRAF, Celestynów na kwotę 367 947,12 zł;   

 podpisaniu umowy w przetargu na „Zapewnienie miejsca w schronisku bezdomnym 

zwierzętom odłowionym w terenu Gminy”, w kolejnym przetargu wpłynęły 3 oferty, 

w tym najtańsza Stowarzyszenia na Rzecz Niesienia Pomocy dla Bezdomnych Zwierząt 

„TEMPL” Wasilków na kwotę 36 000 zł (za 1 psa: 1 200 zł, dodatkowo za odłowienie 

645 zł);    

 ogłoszeniu przetargu na „Przebudowę drogi Długa Kościelna – Kazimierów 

– Mrowiska”.  Składanie ofert do 09.04.2013 r., wykonanie 4 miesiące;     

 ogłoszeniu przez Powiat Miński przetargu na przebudowę ul. Stołecznej II etap od torów 

kolejowych za ulicę Jasną, otwarcie ofert 03.04.2013 r.   

 ogłoszeniu przez Zarząd Dróg Wojewódzkich (po staraniach Gminy Halinów) przetargu 

na „Rozbudowę Drogi Wojewódzkiej 637 na odc. 220 m w Okuniewie tj. odcinek 

ul. Jeździeckiej i Zacisze wraz z budową zatok autobusowych. Wykonawca 

Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów z Mińska Mazowieckiego na kwotę  

830 734,62 zł. Termin wykonania do 30.06.2013 r.; 

 zimowym utrzymaniu dróg gminnych: 

a) w marcu 2013 r. wydatkowano ok. 20.000 zł, 

b) łącznie wydatkowano ok. 187 000 zł. 

 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że do 8 kwietnia 2013 roku jest 

możliwość składania wniosków o nadanie tytułu – Honorowy Obywatel Gminy Halinów oraz 

honorowego wyróżnienia – Zasłużony dla Gminy Halinów. Do tej pory wpłynęły 3 wnioski 

odnośnie:  

1) Pawła Gniadowicza – nauczyciela i założyciela oświaty w Okuniewie,  

2) Władysława Grabowskiego – oficera i bohatera II Wojny Światowej działającego 

na terenie gminy Halinów, 

3) Ludwika Walesiaka – uczestnika Powstania Styczniowego w 1863 roku.   

Następnie Sekretarz Halinowa poinformował, że w dniu 25 marca 2013 r. odbyło się spotkanie 

z Kombatantami z Powiatu Mińskiego, na którym był obecny w imieniu Burmistrza Halinowa. 

Ze względów zdrowotnych Kombatanci z tereny gminy Halinów nie mogli uczestniczyć 

w spotkaniu. 

Przedstawił informacje dotyczące naborów na wolne stanowiska w Urzędzie Miejskim 

w Halinowie od sesji w dniu 29 sierpnia 2012 roku: 

 nabór na stanowisko Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, wybrano 

do zatrudnienia p. Agnieszkę Księżopolską; 

 nabór na stanowisko Inspektora do spraw księgowości projektu POKL "Szansa dla 

Przedszkolaka". W pierwszym naborze nie wpłynęła żadna oferta, w drugim naborze 

wpłynęła 1 oferta, która nie uzyskała akceptacji Komisji. 
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 nabór na stanowisko Podinspektora do spraw prowadzenia systemu gospodarki 

odpadami, w naborze wpłynęła 15 ofert, które są obecnie rozpatrywane. 

Sekretarz Halinowa poinformował także o: 

 wystąpieniu Burmistrza Halinowa do Powiatowego Urzędu Pracy w Mińsku 

Mazowieckim w sprawie pozyskania 3 staży. W chwili obecnej na staż zostały przyjęte 

dwie osoby; 

 zatrudnieniu, w ramach umowy z PUP w Mińsku Mazowieckim, 4 osób na prace 

społeczno – użyteczne na okres od 01.03.2013 r. do 31.12.2013 r. wymiarze 40 godz. 

miesięcznie na każdego skierowanego; 

 wystąpieniu do Powiatowego Urzędu Pracy w Mińsku Mazowieckim o zorganizowanie 

robót publicznych. 

Na koniec Sekretarz Halinowa poinformował o podpisaniu umowy na wykonanie klimatyzacji 

w pomieszczeniach biurowych Urzędu Miejskiego w Halinowie, jako trzeci etap, o planowanej 

na dzień 12.04.2013 r. ewakuacji Urzędu, która jest zaleceniem Państwowej Straży Pożarnej 

oraz kończącym się terminie składania oświadczeń majątkowych, tj. do 30.04.2013 r. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że w dniu 23 marca 2013 r. zmarł 

wieloletni pracownik Urzędu Miejskiego p. Szczepan Gromek. Następnie poprosił o minutę 

ciszy w hołdzie dla zmarłego. Pogrzeb odbędzie się 27 marca 2013 r. o godz. 13:00, na którym 

wspólnie z delegacją Urzędu Miejskiego uczci jego pamięć.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz.10
02

. Obrady wznowiono o godz. 10
05

. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się 

z formalnym wnioskiem o przeniesienie w porządku obrad punktu „Sprawozdanie z realizacji 

zadań z zakresu polityki społecznej w 2012 roku”, jako punkt nr 6. 

Głosowanie zmian w porządku obrad oraz wniosku Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Halinowie w sprawie przeniesienia w porządku obrad punktu Sprawozdanie z realizacji zadań 

z zakresu polityki społecznej w 2012 roku, jako punkt nr 6. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Adam Ludwiniak,  

p. Jan Papis, p. Marcin Pawłowski, p. Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad XXXIV sesji w dniu 27 marca 2013 roku po zmianach: 

z następującym porządkiem obrad:  

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6.  Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej w 2012 roku.  

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej 

Komisji ds. Zmian w Zakładzie Komunalnym w Halinowie – Druk Nr 320. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu pracy doraźnej Komisji 

ds. Zmian w Zakładzie Komunalnym – Druk Nr 321. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w Statucie Gminy Halinów  

– Druk Nr 325. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi mieszkańców 

Halinowa na działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307/ Druk Nr 322. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie częściowego zwolnienia 

samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Komunalnego w Halinowie  

– z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Halinów  

– Druk Nr 308. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 310. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2013 rok – Druk Nr 311. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 312. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Mińskiego – Druk Nr 313. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2014 roku – Druk Nr 314. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Pani H.M, Pani W.M., Pana Z.M., Pani D.S.  

– Druk Nr 315. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia wezwania Pani J.K. 

i Pana K.K. do usunięcia naruszenia interesu prawnego uchwałą w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części obszaru 

administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów – Druk Nr 316. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w gminie Halinów na lata 2013-2015 – Druk 

Nr 326. 
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23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów 

w 2013 roku – Druk Nr 317. 

24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Halinów – Druk Nr 318. 

25. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków – Druk Nr 319. 

26. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 lutego 

2013 roku. 

27. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

28. Zamknięcie sesji. 

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny p. Bogdan Janczarek wygłosił wystąpienie, w którym podziękował władzom Halinowa, 

Radzie Halinowa i Sulejówka oraz wszystkim osobom zaangażowanym w sprawie realizacji 

kanalizacji sanitarnej w Okuniewie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski podziękował radnemu za słowa uznania i także 

przyłączył się do podziękowań dla wszystkich osób, które przyczyniły się do budowy kanalizacji 

w Okuniewie. 

Radna p. Katarzyna Goździewska zadała pytanie odnośnie organizacji spotkania dla 

mieszkańców Halinowa w sprawie ustawy „śmieciowej”. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że takie spotkanie 

odbędzie się po rozstrzygnięciu przetargu, na którym wyłoniona firma szczegółowo przedstawi 

informację na temat ustawy „śmieciowej”. 

Mieszkaniec z terenu gminy Halinów p. … zadał pytanie Sekretarzowi Halinowa w sprawie 

wyciągnięcia odpowiednich konsekwencji służbowych odnośnie zachowania pracownika Urzędu 

Miejskiego w Halinowie z komórki organizacyjnej RPOL. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że w powyższej sprawie została 

przeprowadzona rozmowa wyjaśniająca z kierownikiem RPOL i pracownikiem, który został 

pouczony, aby na przyszłość nie było takich sytuacji. Następnie przeprosił mieszkańca za 

zachowanie pracownika. 

Mieszkaniec z terenu gminy Halinów p. … poinformował, że sposób załatwienia sprawy jest 

niezadawalający i dlatego złoży w formie pisemnej wniosek o ukaranie pracownika. Następnie 

zadał pytanie odnośnie stanu zatrudnienia w czasie objęcia funkcji Burmistrza Halinowa a 

obecnie (w tym promowanych pracowników z komitetu PiS).  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, iż w związku z podobnym zapytaniem 

radnego p. Andrzeja Milczarka, szczegółowe informacje odnośnie liczby zatrudnionych 
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pracowników i zasadności wzrostu zatrudnienia zostały przedstawione na XXXIII sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie w dniu 27 lutego 2013 r. Następnie poinformował, że według posiadanej 

wiedzy żaden z pracowników Urzędu Miejskiego w Halinowie nie jest członkiem PiS. 

Mieszkaniec gminy Halinów p. … poinformował o złożeniu przez niego pisma w dniu 

16 marca 2011 roku w sprawie zakłócenia stosunków wodnych w postaci podwyższenia terenu 

działki sąsiada oraz wystąpienia podtopień i zalewania jego działki. Natomiast decyzję, która 

nakazuje wykonanie sąsiadowi perforowanego rurociągu drenarskiego, uzyskał 9 grudnia 

2011 r., lecz sąsiad tego nie wykonał.  

Następnie skierował prośbę, aby w ogłoszonym przetargu na firmę, która będzie odbierania 

odpady komunalne z nieruchomości na terenie gminy Halinów, wyłonić firmę polską działającą 

na terenie gminy Halinów. Mówca zwrócił uwagę, aby przypadkiem nie wygra oferta Spółki 

z Wołomina z Prezesem pełniącym funkcję Zastępcy Burmistrza Sulejówka w okresie 2007  

– 2011, który doprowadził Gminę Sulejówek do przedostatniego miejsca bankructwa w Polsce 

według rankingu podanego do publicznej wiadomości.  

Następnie zadał pytania: 

a) „dlaczego przez p. …., który otrzymał …, wstrzymane są środki z funduszu sołeckiego 

Krzewiny na realizację inwestycji”?  

b) „dlaczego dodatkowo została zatrudniona osoba na stanowisku sekretarki w Zespole 

Szkolno–Przedszkolnym w Cisiu”? 

Następnie Mieszkaniec zwrócił się z prośbą do radnego p. Marcina Sukiennika o złożenie przez 

niego wniosku w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów dla 

mieszkańca z terenu gminy Halinów p. … (nie tak jak w przypadku nadania fikcyjnego 

wyróżenia dla p. …) za bohaterską postawę oraz za sprawne i konsekwentne działanie, które 

pozwoliło na uratowanie ludzkiego życia podczas wypadku w dniu 03.03.2013 r. na odcinku 

Józefin – Sulejówek.  

Na zakończenie zadał następujące pytania: „dlaczego zebrania PiS odbywają się w Urzędzie 

Miejskim w Halinowie i w jakiej wysokości pobierana jest opłata za wynajęcie sali”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że w Urzędzie 

Miejskim w Halinowie nie odbywają się żadne zebrania PiS. Następnie zwrócił się z prośbą do 

przedmówcy, aby nie obrażał p. …, nazywając go ... oraz zaznaczył, że wypowiadając się na 

forum publicznym powinno się wyrażać z szacunkiem do innych osób a także zachować pewną 

klasę i kulturę. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z prośbą o bieżące uzupełnianie na stronie BIP 

Zarządzeń Burmistrza, ponieważ według numeracji nie wszystkie są zamieszczone. 

Następnie radny zadał pytania w sprawie:  

a) liczby odbytych kursów w dniu roboczym autobusu linii 704; 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że szczegółowe 

informację odnośnie zamieszczania Zarządzeń Burmistrza przekaże w punkcie Odpowiedzi na 

interpelacje, zapytania i wolne wnioski. Następnie poinformował, że rozkład jazdy autobusu jest 

dostępny na stronie internetowej. 
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b) planowanej liczby kursów autobusu linii nr 730; 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że realnie jest to 

maksymalnie 6 kursów dziennie. 

c) wysokości kosztów Gminy Halinów i Gminy Wiązowna dotyczących wybudowania 

zatoki autobusowej w Brzezinach. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że koszt budowy wyniósł 

150 tyś zł, w tym dopłata ze strony Gminy Wiązowna 40 tyś zł. 

d) przewożenia liczby mieszkańców z terenu gminy Halinów; 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że zainteresowanie mieszkańców 

Brzezin jest duże odnośnie kursowania autobusu do Brzezin. 

W dalszej wypowiedzi radny p. Marcin Sukiennik odniósł się do kwestii finansowania, która 

została ustalona w obecnej kadencji oraz kursowania autobusu linii nr 730. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że liczba kursów autobusu linii 

nr 730 została uzgodniona na początek, aby zobaczyć, jakie będzie obciążenie linii w celu 

dalszego korzystania. Następnie poinformował, że decyzja o budowie zatoki autobusowej 

w Brzezinach zapadła w poprzedniej kadencji na podstawie podjętej uchwały (wykonanie 

projektu i uzyskanie pozwolenia na budowę). Wyjaśnił, że kwestia finansowania była również 

ustalona w poprzedniej kadencji, w tym wysokość dopłaty (na podobnym poziomie) ze strony 

Gminy Wiązowna. W związku z tym, że najtańsza oferta w przetargu przewyższyła kwotę 

kosztorysu inwestorskiego, przetarg wtedy unieważniono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu 

stwierdził, że liczba przewidzianych kursów autobusu linii nr 730 jest za duża, jeżeli ma za nie 

płacić Gmina Halinów. Na koniec wypowiedzi zaapelował do wszystkich, aby poważnie zająć 

się problemem komunikacji wewnątrzgminnej wraz z dowozem dzieci do placówek 

oświatowych. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że rozmowy na temat 

komunikacji były, są i będą, ale pozostaje tylko kwestia, z czego zrezygnować, aby uruchomić 

komunikację wewnątrz gminy, zapewniając jej finansowanie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wyjaśnił, że nigdy nie 

wypowiedział się, że tylko Brzeziny potrzebują rozwiązania problemu z komunikacją oraz 

przyznał rację, że o innych miejscowościach nie można zapomnieć. Następnie stwierdził, że 

decyzję o wprowadzeniu komunikacji wewnątrzgminnej bądź wspólnego biletu należy podjąć 

w bieżącym roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że Rada 

nie myśli o wprowadzeniu wspólnego biletu w sytuacji, kiedy większość miejscowości nie ma 

żadnego dostępu do komunikacji. Następnie nawiązał do Gminy Wiązowna, która dopłaca do 

komunikacji wewnątrzgminnej.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że w przedstawionych kosztorysach 

zamysłem było, aby autobusy przejeżdżały przez miejscowości, które nie mają bezpośredniego 

dostępu do komunikacji i w ramach wspólnego biletu dowoziły mieszkańców do stacji PKP 
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Sulejówek Miłosna. Następnie stwierdził, że nikt nie wyraziłby zgody na wydłużenie strefy 

wspólnego biletu do Cisia bez możliwości dowozu mieszkańców z innych miejscowości. 

Radny p. Marcin Sukiennik odniósł się do swoich wcześniejszych próśb w sprawie 

zorganizowania spotkania z Radą Miejską w Halinowie w sprawie komunikacji. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że temat komunikacji został 

omówiony na posiedzeniu Komisji do Spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego. Następnie poinformował, że ze względu na problemy budżetowe ZTM, 

który ma obcięte 10% budżetu ZTM, zawiesił negocjacje z nowymi gminami. Istnieje nawet 

zagrożenie zawieszenia linii podmiejskich. Wyjaśnił, że w każdej chwili jest gotowy na 

spotkanie z Radą, na którym powinni być przedstawiciele ZTM, którzy przedstawią swoje 

propozycje. Na koniec zapewnił, że posiedzenie Komisji zostanie zorganizowane po informacji 

m.st. Warszawy w kwestii unormowania sytuacji oraz poinformował, że wprowadzenie nowych 

rozwiązań będzie możliwe w przyszłym roku przy znalezieniu środków w budżecie. 

Radny p. Marcin Sukiennik stwierdził, że ZTM nie rozwiąże problemów z komunikacją 

wewnątrz gminy. 

Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytania w sprawie etapu budowy ul. Jana Pawła II oraz 

terminu wyłożenia plany zagospodarowania przestrzennego dla Miasta Halinów. Następnie 

zwróciła się z prośbą o interwencję radnych powiatowych w sprawie wykonania nowej nakładki 

asfaltowej na odcinku od ul. Spacerowej w Długiej Kościelnej do Zespołu Szkół w Halinowie.  

Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz poinformował, że budowa ul. Jana Pawła II jest na 

etapie projektu i uzgodnień z zakładem energetycznym. Następnie poinformował, że plan dla 

Halinowa nie został do końca uzgodniony w sprawie przekształcenia gruntów leśnych na cele 

nieleśne. Odnośnie stanu drogi na odcinku wymienionym przez radną, poinformował, że od 

początku br. Gmina wraz z pomocą radnych powiatowych poczyniła już starania w sprawie 

wykonania remontu na tej ulicy i remont będzie wykonany. 

Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytanie w sprawie zasad wynajmowana budynku, w którym 

znajduje się ośrodek zdrowia mający podpisaną umowę na korzystanie do końca 2012 roku. 

Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz poinformował, że najemca korzysta z budynku na 

zasadzie bezumownej, ma naliczoną opłatę za korzystanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że za 

bezumowne korzystanie z lokalu komunalnego powinna być naliczona karna opłata. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że została naliczona opłata w tej samej 

wysokości, co dotychczasowa opłata za czynsz. 

Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytanie czy na terenie gminy Halinów odbędzie się konkurs 

na usługi medyczne w celu rozszerzenia placówek medycznych. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że konkurs był formą 

zainteresowania niepublicznych zakładów zdrowotnych gminą Halinów. Wyniki konkursu 

zostały opublikowane oraz przedstawione na Komisji do Spraw Zdrowia, Spraw Społecznych, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Następnie poinformował, że Gmina jest otwarta na 

wszelkie rozmowy z każdym zakładem opieki zdrowotnej, ale tak naprawdę są to inicjatywy 
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prywatne, które nie są blokowane. Stwierdził, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby powstał 

kolejny niepubliczny zakład opieki zdrowotnej. Teren na ul. Mickiewicza nie jest dobrą 

lokalizacją na placówkę opieki zdrowotnej, ponieważ powinien być wykorzystany na potrzeby 

Gminy i wspólnie z Radą zostanie podjęta decyzja, w jakim zakresie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie, czy 

Burmistrz będzie otwarty na rozmowy, jeśli inny niepubliczny zakład opieki zdrowotnej będzie 

zainteresowany prowadzeniem działalności w lokalu przy ul. Mickiewicza w Halinowie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że jest otwarty na 

rozmowy, ale uważa, że najlepszą lokalizacją są tereny położone przy trasie krajowej nr 2 

z uwagi na szybki rozwój Hipolitowa i Józefina. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyraził opinię, iż przy 

obecnym budżecie Gminy, lokal przy ul. Mickiewicza powinien być wynajęty 

zainteresowanemu przedsiębiorcy, który zgodzi się na płacenie cen rynkowych i wykonanie 

remontu tego lokalu. Następnie poprosił Burmistrza o informację odnośnie zainteresowania 

przedsiębiorców lokalem, w którym obecnie jest zakład opieki zdrowotnej, aby temat został 

omówiony przez Radę. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że rozmowy dotyczące przyszłości 

budynku przy ul. Mickiewicza zostaną przeprowadzone po jego zwolnieniu oraz zaproponował 

przeprowadzenie konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy. Następnie poinformował, że 

nie tylko podmioty medyczne zgłaszają się do Urzędu w sprawie tego lokalu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie odnośnie 

przeprowadzenia inwentaryzacji budynku przy ul. Mickiewicza w związku z zakończeniem 

umowy najmu z końcem 2012 roku oraz wykonywania bieżących remontów i prac 

konserwacyjne przez p. Zaniewskiego w okresie bez umownego korzystania z lokalu. 

Zastępca Burmistrza p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że inwentaryzację 

i zdanie obiektu przeprowadza się w momencie jego ostatecznego zdania przez najemcę 

(spisując protokół z przekazania obiektu). Następnie poinformował, że za bieżące remonty 

ponosi odpowiedzialność p. Zaniewski, m.in. za bezpieczeństwo i odpowiednie opłaty. 

W budżecie zostały zarezerwowane środki na projekt adaptacji lokalu na ul. Mickiewicza, tylko 

pozostaje kwestia, pod jaką inwestycję. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zaproponował, aby na najbliższą sesję lub komisję 

zaprosić p. Zaniewskiego w celu wyjaśnienia problemów i przedstawienia planów na przyszłość. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że zadaniem 

Gminy nie jest zapewnienie służby medycznej tylko kierowanie i znalezienie najlepszych 

rozwiązań dla mieszkańców gminy. Następnie stwierdził, że takie spotkanie nie jest potrzebne. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że swoją prośbę pozostawia do 

decyzji Rady. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie: „w jakim celu odbył się konkurs na usługi 

medyczne, z którego nic nie wynikło”? 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że w swojej wcześniejszej 

wypowiedzi odniósł się do tematu odnośnie konkursu. 

Mieszkaniec z terenu gminy Halinów p. … zwrócił się z prośbą do radnych powiatowych 

o wykonanie modernizacji ul. Narutowicza w Sulejówku z uwagi na stan techniczny nawierzchni 

drogi. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że 

ul. Narutowicza nie jest drogą powiatową. 

Mieszkaniec z terenu gminy Halinów p. … w swojej wypowiedzi odniósł się do kwestii 

wydłużenia strefy wspólnego biletu do Cisia oraz ul. Jana Pawła II, która miała być deptakiem. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w uzupełnieniu odnośnie ul. Jana Pawła II dodał, że 

mieszkańcy będą zadowoleni z projektu, który Gmina będzie realizować.  

W kwestii wspólnego biletu poinformował, że Gmina podejmuje odpowiednie starania. 

Następnie poinformował, że na wydłużenie strefy wspólnego biletu Gmina na chwilę obecną 

musiałby przeznaczyć z budżetu kwotę wysokości ok. 2 mln zł. 

Radny p. Andrzej Milczarek odniósł się do wcześniejszego wystąpienia Radnego p. Bogdana 

Janczarka w sprawie kanalizacji w Okuniewie. Ponadto złożył podziękowania wszystkim 

radnym z Gminy Halinów i Gminy Sulejówek oraz Prezesowi Spółki Eko-Inwestycja, którzy 

przyczynili się do realizacji kanalizacji w Okuniewie. 

Następnie zadał pytania odnośnie:  

a) oczyszczenia rowu z zarośli przy drodze wojewódzkiej w Okuniewie; 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że Zarząd 

Dróg Wojewódzkich oczyścił rowy do granicy z Sulejówkiem po prawej stronie w poprzednim 

roku a następnie Gmina czeka na oczyszczenie przez Zarząd lewej strony rowu  

b) podania konkretnego terminu w miesiącu kwietniu w sprawie wspólnego posiedzenia 

połączonych komisji z przedstawicielami komunikacji publicznej; 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby 

zwołać posiedzenie połączonych komisji, na które zostaną zaproszeni przedstawiciele 

komunikacji publicznej. Następnie poinformował, że pozostaje tylko kwestia ustalenia terminu. 

c) dowożenia dzieci do placówek szkolnych na terenie gminy oraz zakupu nowego 

autobusu; 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że na obecną chwilę nie widzi 

możliwości zakupu nowego autobusu z powodu braku środków w budżecie Gminy. 

d) kontynuacji wykonania odwodnienia ul. 1 Maja w Okuniewie; 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że wszystko 

zależy od oszczędności po rozstrzygnięciu przetargów na bieżące utrzymanie i modernizację 

dróg. Po ich pojawieniu się pozwoli na wykonanie odwodnienie części ul. 1 Maja w Okuniewie. 

W bieżącym roku Gmina planuje wykonać odwodnienie ul. Cedrowej lub Cisowej 

w Hipolitowie. 



15 

 

Radny p. Andrzej Milczarek zaproponował, aby problematykę mieszkań na terenie gminy 

Halinów dotyczącej głównie mieszkań komunalnych i lokali socjalnych omówić na komisjach 

w celu możliwości naniesienia zamysłu rozwiązania problemu mieszkań komunalnych 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że obecnie nie ma takiego 

miejsca na terenie gminy, aby móc wybudować budynki wielorodzinne. Natomiast przy zmianie 

zapisów miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Długiej Kościelnej będzie 

możliwość zaplanowania budowy takiego budynku, którego koszt budowy wynosiłby ok. 3 mln 

zł (dla 20 rodzin). 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie odnośnie spotkania z audytorem wewnętrznym oraz 

terminu wygaśnięcia kontraktu w sprawie współpracy audytora. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że spotkanie z audytorem 

odbędzie się w kwietniu, pozostaje tylko kwestia ustalenia konkretnego terminu. Następnie 

poinformował, że kontrakt obecnie trwa i audytor na spotkaniu przedstawi sprawozdanie na 

posiedzeniu komisji. 

Sołtys Żwirówki p. Stanisława Osica stwierdziła, że komunikacja na terenie gminy nie jest 

ważna, ponieważ w każdym gospodarstwie znajduje się, co najmniej jeden samochód. Następnie 

zaproponowała przeprowadzenie sondażu, na podstawie, którego mieszkańcy wyrażą swoje 

zainteresowanie komunikacją. 

Radny p. Marcin Sukiennik poinformował, że problem komunikacji na terenie gminy Halinów 

jest bardzo ważny i należy go rozwiązać. 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki zadał pytanie odnośnie terminu rozpoczęcia 

pierwszego etapu budowy kanalizacji w Okuniewie i rejonu jaki będzie obejmował. Następnie 

zadał pytanie odnośnie dalszej perspektywy całości Okuniewa w sprawie kanalizacji. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że prace rozpoczną się po 

przedstawieniu przez wykonawcę wniosków materiałowych, zgody na zajęcia pasa drogowego 

oraz czasowej organizacji ruchu, harmonogram rzeczowo-finansowy dotyczący realizacji tego 

zadania. Następnie poinformował, że prace będą mogły rozpocząć się od drogi wojewódzkiej (po 

uzyskaniu zgody na zmianę organizacji ruchu) ze względu na posiadane prawomocne wszystkie 

decyzje. Po ustaleniu harmonogramu rzeczowo-finansowego będzie znany zakres realizacji prac. 

Odnośnie II etapu poinformował, że Gmina cały czas stara się, aby Prezes Spółki Eko 

-Inwestycja wystąpił z wnioskiem o rozszerzenie zadania. W kontrakcie Gmina Halinów ma 

przewidziane 20% do wykorzystania, tj. 8,4 mln zł netto. Na obecną chwilę została 

wydatkowana kwota w wysokości 6,1 mln zł netto w ramach umowy ryczałtowej, a kwota 

2,3 mln zł netto jest kwotą wirtualną, ponieważ nie wiadomo czy wykonawca nie wystąpi 

w późniejszym okresie z dodatkowymi roszczeniami i wynagrodzeniem. Kwota 2,3 mln zł do 

końca nie zaspokaja II etapu budowy kanalizacji w Okuniewie, ponieważ Kosztorys inwestorski 

wynosi ok. 6,5 mln zł netto. Następnie poinformował, że w związku z ogłoszonym przez 

WFOŚiGW w Warszawie naborem wniosków o dofinansowanie z Funduszu Spójności 

w ramach Priorytetu I Gospodarka wodno-ściekowa, działanie 1.1.Gospodarka wodno-ściekowa 

w aglomeracjach powyżej 15 tys. RLM, Spółka Eko-Inwestycja może ubiegać się o zdobycie 

środków na budowę II etapu kanalizacji w Okuniewie. 
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Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki zwrócił się o udzielenie przez Gminę pomocy 

socjalnej mieszkańcowi Okuniewa, który wraz z bratem mieszka w budynku nienadającym się 

do zamieszkania z uwagi na niebezpieczeństwo zawalenia. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski potwierdził, że MOPS w Halinowie udziela 

niezbędnej pomocy tym osobom. Następnie poinformował, że mieszkańcy zostali 

zakwalifikowani na listę do przyznania mieszkania socjalnego w Okuniewie. Zostało wszczęte 

postępowanie w sprawie zwolnienia jednego mieszkania w Okuniewie, którego właściciel 

obecnie przebywa zagranicą.  

Radna p. Małgorzata Kaim zaproponowała, aby na Święcie Miasta i Gminy Halinów 

zaprezentować mieszkańcom koncepcje budowy gimnazjum przy Zespole Szkół w Halinowie 

oraz wizualizację przebudowy ul. Jana Pawła II w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że z prezentacją odnośnie 

budowy gimnazjum nie będzie problemu, natomiast nie ma jeszcze ostatecznie zatwierdzonej 

koncepcji przebudowy ul. Jana Pawła II. Jeśli koncepcja będzie gotowa zostanie dostępna na 

stoisku podczas imprezy. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz w swojej wypowiedzi odniósł się do kursowania 

autobusu linii nr 730 oraz komunikacji wewnątrzgminnej.  

Następnie poinformował o zlokalizowaniu kancelarii prawnej, która mogłaby się zająć sprawą 

zakładu utylizacji odpadów w gminie Zielonka. Zwrócił się także z prośbą, aby Rada Miejska 

w Halinowie zastanowiła się na sfinansowaniem prawnika w powyższej sprawie oraz 

upoważniła Sekretarza Halinowa do reprezentowania Gminy Halinów w kontaktach z kancelarią 

prawną.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

należy zastanowić się nad wysokością wynagrodzenia dla prawnika a następnie Rada Miejska 

i Burmistrz Halinowa muszą zastanowić się nad przeniesieniami w budżecie Gminy, aby znaleźć 

środki na sfinansowanie prawnika.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że pomoc prawnika będzie 

potrzebna w kwestii podważenia raportu odziaływania na środowisko. Następnie poinformował, 

że na obecną chwilę najważniejszą sprawą jest stwierdzenie nieważności decyzji środowiskowej. 

Zaproponował, aby po rozstrzygnięciu postępowania prowadzonego przez SKO, wszcząć dalsze 

procedury. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz stwierdził, że należy sprawdzić czy kancelaria prawna 

jest w stanie coś zrobić, aby zablokować całą inwestycję budowy zakładu utylizacji w gminie 

Zielonka. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek złożył wyjaśnienia odnośnie zamieszczania Zarządzeń 

Burmistrza Halinowa oraz poinformował, że będzie informacja o anulowaniu zarządzeń, które 

nie zostały podjęte. 

Radny p. Bogdan Janczarek w odniesieniu do wypowiedzi Radnego p. Andrzeja Milczarka, 

poinformował, że w swoim wystąpieniu podziękował (nie używając nazwisk) wszystkim radnym 

Gminy Halinów i Gminy Sulejówek. 



17 

 

Radny p. Andrzej Milczarek zaznaczył, iż radny mógł skonsultować się z radnymi w sprawie 

podpisania się pod podziękowaniami w kwestii budowy kanalizacji w Okuniewie. Następnie 

poinformował, że budowa kanalizacji w Okuniewie jest ważna dla wszystkich mieszkańców tej 

miejscowości. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

6. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej  

w 2012 roku 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej
3
 w 2012 roku omówiła 

i przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej Kierownik Referatu Edukacji i Polityki 

Społecznej p. Katarzyna Targońska. 

Nie było głosów w dyskusji. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

Komisja odbyła posiedzenia w dniach:  

- 12 marca br., na którym pozytywnie zarekomendowała wnioski o nadanie tytułu 

Honorowego Obywatela Gminy Halinów dla Gawła Gniadowicza i Władysława 

Grabowskiego; 

- 25 marca br., na którym pozytywnie zaopiniowała Program Przeciwdziałania Przemocy 

oraz Ochrony Ofiar w Rodzinie dla Gminy Halinów oraz wystosowała wniosek odnośnie 

zdjęcia z porządku obrad obecnej sesji projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie 

w sprawie założenia Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi w Brzezinach. 

Radny p. Andrzej Milczarek Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, SPRAW 

SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Komisja odbyła posiedzenie w dniu 20 marca br., na którym omówiła następujące tematy: 

- gminne zarządzanie kryzysowe w zakresie zabezpieczenia przeciwpowodziowego 

i Obrony Cywilnej na terenie gminy. 

- realne możliwości włączania Zakładu Komunalnego w uczestniczenie w gminnych 

akcjach usuwania nadmiaru śniegu oraz w czasie lokalnych podtopień. Niezawodność 

hydrantów w zapewnieniu bezpieczeństwa ppoż. 

- informacja o zabezpieczeniu ppoż. budynku i pomieszczeń Urzędu Gminy. 

- bezpieczeństwo obiektów sportowych – ogrodzenia, bramki, stojaki, kosze do 

koszykówki etc.  

                                                 
3
 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 marca 2013 roku. 
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- pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Radny p. Marcin Pawłowski Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ 

Komisja spotkała się dwukrotnie. Pierwsze posiedzenie, które odbyło się  posiedzenie w dniu 

13 marca br., było poświęcone wyjaśnieniom Dyrektor Zakładu Komunalnego w Halinowie 

w zakresie polityki kadrowej, kształtowania taryf oraz kosztów funkcjonowania Zakładu 

Komunalnego. Drugie posiedzenie w dniu 25 marca br. było poświęcone zaopiniowaniem 

projektów uchwał w sprawie: 

- częściowego zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Komunalnego 

w Halinowie – z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Halinów; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2013–2023; 

- zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2013 rok; 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu; 

- udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Mińskiego; 

- wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2014 roku. 

Radny p. Dawid Wojda Przewodniczący KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

W dniu 21 marca br. Komisja podjęła następujące tematy: 

- budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Cisiu; 

- adaptacja sali gimnastycznej przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Okuniewie; 

Radna p. Małgorzata Kaim Przewodnicząca KOMISJI REGULAMINOWEJ 

Komisja nie odbyła posiedzeń. 

Radny p. Bogdan Janczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI OCHRONY 

ŚRODOWISKA, ROLNICTWA I LEŚNICTWA  

W dniu 14 marca br. Komisja zajęła się tematami: 

 przedstawienie informacji Burmistrza Halinowa na temat bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy; 

 analiza programu usuwania azbestu za 2012 rok.  

Radny p. Leszek Gelo PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ 

Komisja nie odbyła posiedzeń. Burmistrz Halinowa przekazał dokumenty odnośnie GCI, o które 

Komisja wnioskowała. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie: „czy na posiedzeniu Komisji Budżetowej Dyrektor 

Zakładu Komunalnego w Halinowie wyjaśniła zasadność wzrostu stawek opłaty za wodę”? 

Radny p. Marcin Pawłowski w odpowiedzi poinformował, że na posiedzeniu komisji dyskusja 

nie dotyczyła przedstawienia argumentów odnośnie tej podwyżki, na którą mają wpływ pewne 

czynniki. Następnie poinformował, że Komisja nie otrzymała wyjaśnień od Dyrektora Zakładu 
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Komunalnego w Halinowie odnośnie proponowanej podwyżki cen o ok. 30%.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 pismo mieszkanki z terenu gminy Halinów w sprawie przejęcia drogi prywatnej przez Gminę 

Halinów; 

 pismo od Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie w sprawie zrzeczenia 

się odszkodowania za nieruchomości stanowiące własność Gminy Halinów znajdujące się 

w nowo projektowanym pasie drogi wojewódzkiej nr 637. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina Halinów nie 

zamierza zrzec się tego odszkodowania, które w pewnym sensie będzie pokrywało wkład 

własny Gminy w budowę chodnika w Michałowie. 

 Pismo Komitetu Społecznego mieszkańców Okuniewa w sprawie zlikwidowania 

w  miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miejscowości Okuniew 

projektowanej obwodnicy Okuniewa; 

 pismo mieszanki Okuniewa w sprawie sprzeciwu do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Okuniew odnośnie niewyrażenia zgody na przesunięcie granicy 

nieruchomości; 

 pismo mieszkańca z terenu gminy Halinów w sprawie rowu odwadniającego w Okuniewie 

oraz kanalizacji (w szczególności podziału terytorialnego na 2 etapy); 

 pismo mieszkańców Okuniewa w sprawie uwag do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Okuniew; 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że odnośnie wniosku 

mieszkańców wpłynął do Urzędu kontrwniosek od GS-u, który jest właścicielem tego terenu. 

 wezwanie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego do uzupełnienia przez nadesłanie 

dowodu doręczenia odpowiedzi na wezwanie do usunięcia naruszenia prawa z dnia 

28 grudnia 2012 r. stronie skarżącej; 

 skarga do WSA mieszkańców Nowego Konika na uchwałę Nr XXVI.218.2012 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 26 września 2012 r. w sprawie miejscowego plany 

zagospodarowanie przestrzennego południowej części obszaru administracyjnego Nowy 

Konik w gminie Halinów; 

 wezwanie mieszkańców Nowego Konika do usunięcia naruszenia prawa dokonanego  

uchwałą Nr XXVI.218.2012 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 26 września 2012 r. 
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w sprawie miejscowego plany zagospodarowanie przestrzennego południowej części obszaru 

administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów; 

 wniosek Radnego p. Janczarka i jego małżonki w sprawie nadania honorowego obywatela 

Gminy Halinów dla p. Pawła Gniadowicza – założyciela i pierwszego kierownika 

-nauczyciela Szkoły Powszechnej w Okuniewie; 

 pismo mieszkańca z terenu gminy Halinów w sprawie przydziału mieszkania z zasobów 

Gminy, tj. jednego z mieszkań w ośrodku zdrowia. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że sprawa mieszkańca 

jest bardzo dobrze znana komisji mieszkaniowej, który znajduje się na liście oczekujących na 

przydział mieszkania komunalnego pomimo, że nie jest mieszkańcem gminy Halinów. 

 pismo Sołectwa Okuniew w sprawie udzielenia pomocy w postaci przydzielenia lokalu 

socjalnego mieszkańcom z Okuniewa, którzy obecnie wegetują w ruinach zawalającego się 

domu. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że 

radnych Powiatu Mińskiego wybiera cała gmina, której radni są reprezentantami. Następnie 

zaznaczył, że zadania Powiatu nie są związane z zadaniami Gminy oraz nawiązał do spotkania 

komisji rozwiązującej problem zdrowotny całego powiatu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego wypowiedział się także w kwestii: 

 planowanej budowy zakładu utylizacji odpadów w gminie Zielonka, iż sąsiednie 

miejscowości wyrażają pełne poparcie dla działalności Michałowa; 

 zorganizowanego pierwszego spotkania z przedsiębiorcami odnośnie kalkulacji 

kosztów na połączenie komunikacyjne na odcinku Cisie - Warszawa Wola 

Grzybowska oraz powrócenia do sprawy; 

 powstania anonimowego Punktu Informacyjno – Konsulatacyjnego, z którego porad 

skorzystało 57 mieszkańców z tereny gminy Halinów w 2012 roku. 

 starań Powiatu o wykonanie nakładki asfaltowej na drodze powiatowej od 

skrzyżowania w Długiej Kościelnej do miejsca przy Zespole Szkół w Halinowie oraz 

wykonania, w momencie dokonania odbioru przebudowy drogi wojewódzkiej 2201W 

przejścia dla pieszych w Długiej Kościelnej za sklepem w stronę OSP Dł. Kościelna. 

 bieżących inwestycji Powiatu realizowanych w 2013 r. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w uzupełnieniu poinformował, że w dniu 21 marca br. 

odbyła się XIX nadzwyczajna sesja Rady Powiatu Mińskiego, na której podjęto uchwałę 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mińskiego na lata 2013 – 2018 

oraz uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Powiatu Mińskiego na 

2013 r.  

Następnie Sekretarz Halinowa przedstawił informacje na temat wykonanych przez Powiat 

Miński prac na terenie gminy Halinów w 2012 r. oraz wydanych środkach. 

Poinformował także o planowanych spotkaniach odnośnie przepustu na drodze powiatowej 
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w Mrowiskach oraz problemu rowu biegnącego od gminy Dębe Wielkie do rzeki Mieni  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Mieszkaniec z terenu gminy Halinów p. … zadał pytanie w sprawie podania terminu 

rozpoczęcia i zakończenia przebudowy drogi na odcinku od Desna przez Chobot do trasy 

Okuniew – Stanisławów. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że nie ma ustalonego 

terminu. 

Sołtys Desna p. Leszek Gomulski zadał pytanie na jakim odcinku zostanie wykonana 

przebudowa drogi w miejscowości Desno. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że na odcinku od Chobotu 

do drogi wojewódzkiej nr 637. 

Radny p. Jan Papis w swojej wypowiedzi odniósł się do budowy chodnika od drogi krajowej 

nr 2 do miejscowości Cisie oraz udzielenia z budżetu Gminy Halinów pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania. Następnie poinformował, że 

z dokumentacji wynika, że inwestycja została podzielona na dwa zadania. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że jeżeli 

byłaby wykonana cała dokumentacja odnośnie budowy chodnika od drogi krajowej do Cisia, to 

byłby znany szczegółowy kosztorys zadania. Następnie poinformował, że nikt nie potwierdził, iż 

inwestycja będzie podzielona na dwa zadania. 

Radny p. Dawid Wojda zwrócił się z prośbą o znalezienie przez Powiat nadzwyczajnych 

środków przeznaczonych na wykonanie wyniesionego przejścia dla pieszych przy Zespole Szkół 

w Halinowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że otrzymał potwierdzenie 

od Powiatu, iż przejście dla pieszych zostanie wykonane w ramach bieżących środków Powiatu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz złożył formalny wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad dwóch nowych punktów dotyczących: 

1. projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Królewskie 

Brzeziny, gmina Halinów – Druk Nr 324, jako punkt 11; 

2. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Chobot, gmina 

Halinów – Druk Nr 323, jako punkt 12. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie odnośnie kryteriów wyboru tych miejscowości. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, iż temat był omówiony na 

Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji.  

Następnie poinformował, że na podstawie zawartego porozumieniem pomiędzy Gminą Halinów 

a Spółką Polskie Sieci Energetyczne, która realizuje inwestycję celu publicznego, tj. budowę 
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linii 400kV Miłosna - Siedlce Ujrzanów przebiegającą przez miejscowości Chobot i Królewskie 

Brzeziny, Spółka PSE przekazała Gminie środki w wysokości 120 tyś zł na pokrycie kosztów 

sporządzenia planów zagospodarowania przestrzennego. 

Głosowanie zmian w porządku obrad oraz wniosku Zastępcy Burmistrza Halinowa 

w sprawie wprowadzenia do porządku obrad dwóch nowych punktów dotyczących: 

1. projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Królewskie Brzeziny, 

gmina Halinów – Druk Nr 324, jako punkt 11; 

2. projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Chobot, gmina Halinów 

– Druk Nr 323, jako punkt 12. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Adam Ludwiniak, p. Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad XXXIV sesji w dniu 27 marca 2013 roku po zmianach: 

z następującym porządkiem obrad:  

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6.  Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej w 2012 roku.  

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Królewskie Brzeziny, 

gmina Halinów – Druk Nr 324. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Chobot, gmina Halinów  

– Druk Nr 323. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej 

Komisji ds. Zmian w Zakładzie Komunalnym w Halinowie – Druk Nr 320. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu pracy doraźnej Komisji 

ds. Zmian w Zakładzie Komunalnym – Druk Nr 321. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian w Statucie Gminy Halinów  

– Druk Nr 325. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania skargi mieszkańców 

Halinowa na działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307/ Druk Nr 322. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie częściowego zwolnienia 

samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Komunalnego w Halinowie  

– z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Halinów  

– Druk Nr 308. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 310. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2013 rok – Druk Nr 311. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 312. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Mińskiego – Druk Nr 313. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w 2014 roku – Druk Nr 314. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Pani H.M, Pani W.M., Pana Z.M., Pani D.S.  

– Druk Nr 315. 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia wezwania Pani J.K. 

i Pana K.K. do usunięcia naruszenia interesu prawnego uchwałą w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części obszaru 

administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów – Druk Nr 316. 

24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w gminie Halinów na lata 2013-2015 – Druk 

Nr 326. 

25. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów 

w 2013 roku – Druk Nr 317. 

26. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Halinów – Druk Nr 318. 

27. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia przystanków, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków – Druk Nr 319. 

28. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 lutego 

2013 roku. 

29. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

30. Zamknięcie sesji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz.12
35

. Obrady wznowiono o godz. 12
58

. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Królewskie Brzeziny, gmina Halinów – Druk Nr 324 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Chobot, gmina Halinów – Druk Nr 323 

Projekty uchwały od pkt 11 do pkt 12 omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam 

Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Pawłowski złożył gratulacje i podziękowania w imieniu mieszkańców 

Królewskich Brzezin za przystąpienie do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego. 

Następnie przypomniał, iż Królewskie Brzeziny – jako jedyne Sołectwo w gminie Halinów – nie 

ma uregulowanej sprawy drogi dojazdowej do tej miejscowości (obecnie dojazd przebiega przez 

las i działki prywatne). 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że w planie 

zagospodarowania przestrzennego tej miejscowości sprawa drogi dojazdowej zostanie ujęta. 

Radny p. Marcin Sukiennik stwierdził, iż należy zarezerwować środki w budżecie na rok 2014 

z przeznaczeniem na sporządzenie planów zagospodarowania przestrzennego dla pozostałych 

miejscowości, m.in. dla Hipolitowa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował o obecnie 

trwających 15 procedur planistycznych (uzgodnienia i wyłożenie planów do publicznego 

wglądu), które są skomplikowane i długotrwałe.  

Następnie poinformował, że plany dla Brzezin i Starego Konika wymagają uzgodnień 

z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad odnośnie przebiegu autostrady, natomiast 

w sprawie planu Cisia, Gmina rozważa odwołanie się do WSA w sprawie wydanego 

uzgodnienia Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz podjęcie planu w tych 

miejscach, gdzie nie będzie przebiegała autostrada. 

Zaznaczył, że plany dla pozostałych miejscowości zostaną sporządzone przy znalezieniu 

środków w budżecie Gminy na realizację planów oraz wynagrodzenie dla osób obsługujących 

plany.   

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Królewskie Brzeziny, gmina Halinów – Druk 

Nr 324. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Adam Ludwiniak, 

p. Edyta Woźniakowska. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Chobot, gmina Halinów – Druk Nr 323. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Adam Ludwiniak, 

p. Edyta Woźniakowska. 

 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru 

Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. Zmian w Zakładzie 

Komunalnym w Halinowie – Druk Nr 320 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia planu 

pracy doraźnej Komisji ds. Zmian w Zakładzie Komunalnym  

– Druk Nr 321 

Projekty uchwały od pkt 13 do pkt 14 omówił Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 

p. Marcin Pietrusiński. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji 

ds. Zmian w Zakładzie Komunalnym w Halinowie – Druk Nr 320. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Adam Ludwiniak, 

p. Edyta Woźniakowska. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy doraźnej Komisji ds. Zmian 

w Zakładzie Komunalnym – Druk Nr 321. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Katarzyna Goździewska, p. Adam Ludwiniak, 

p. Edyta Woźniakowska. 

 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmian 

w Statucie Gminy Halinów – Druk Nr 325. 

 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił uwagę, wcześniej wnioskował o jedną ze zmian. 

Radna p. Anna Ludwiniak zadała pytanie odnośnie zmiany zapisu sposobu głosowania przez 

radnych z podniesienia ręki na kartę do głosowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że karta 

do głosowania ułatwia w liczeniu głosów, ponieważ ręka nie zawsze jest widoczna. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką Burmistrza oraz poprawkami Rady 

w sprawie zmian w Statucie Gminy Halinów – Druk Nr 325. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Adam Ludwiniak, p. Edyta Woźniakowska. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpoznania 

skargi mieszkańców Halinowa na działalność Dyrektora Zakładu 

Komunalnego – Druk Nr 307/ Druk Nr 322 

Projekt uchwały omówił Radny p. Leszek Gelo, który następnie poinformował, że Komisja 

Rewizyjna uznała skargę za bezzasadną. Po rozpatrzeniu wniosku o ponowne rozpatrzenie 

skargi, Komisja Rewizyjna nie znalazła nowych okoliczności w sprawie. 

Radny p. Dawid Wojda odczytał wniosek o ponowne rozpatrzenie skargi. Następnie 

przedstawił stanowisko Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji, która uznała, że powyższa sprawa nie należy do kompetencji Komisji, i przekazała 

ją do Komisji Rewizyjnej. 



27 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radna p. Małgorzata Kaim zaznaczyła, że Rada zleciła Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji dokonanie wizji lokalnej u Skarżących. 

Następnie wyraziła zdanie, iż sprawa nie została do końca załatwiona, ponieważ żadna z komisji 

nie rozpatrzyła wniosku o ponowną analizę skargi. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, iż kwestia sieci wodociągowej 

została przebudowana i obecnie trwają prace odbiorowe i podłączeniowe. Następnie stwierdził, 

iż nie widzi sposobu, aby dokonać wizji lokalnej wodociągu znajdującego się pod ziemią na 

prywatnej działce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński sprawa jest trudna, 

ponieważ wystąpiły wieloletnie zaniedbania ze strony inwestorów i zakładu, który nadzorował 

sieć wodociągową. Następnie poinformował, że sprawa jest nie do wyjaśnienia, ponieważ jest 

połączeniem na styku konfliktu rodzinnego, gminnego i z Zakładem Komunalnym. 

Poinformował także, że jeżeli skarga nie zostanie rozpatrzona przez Radę, to sprawa ponownie 

zostanie przekazana do Komisji Rewizyjnej a bez rozstrzygnięcia czy skarga jest zasadna czy 

bezzasadna, sprawa może trwać w nieskończoność. Stwierdził, że nie istnieją żadne podstawy, 

aby uznać powyższą skargę za zasadną. Na koniec zaapelował do wszystkich, aby wszystkie 

sprawy załatwiać formalnie spisują umowy, akty notarialnie.  

Mieszkaniec Gminy Halinów stwierdził, że jeśli skarga zostanie odrzucona, to  Rada Miejska 

w Halinowie nie ma poszanowania własności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

osoby, które doprowadziły do takiej sytuacji nie mają poszanowania tej własności. Następnie 

poinformował, że Rada Miejska na podstawie dokumentacji, w której występują braki formalne, 

nie jest w stanie stwierdzić czy wina leży po stronie ówczesnego zarządu Zakładu Komunalnego. 

Mieszkaniec Gminy Halinów zapytał o usunięcie starego przyłącza znajdującego się na jego 

działce i dlaczego ma ponosić koszty za jego likwidację. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił mieszkańcowi, że 

jeżeli chce usunąć sporne przyłącze, to musi na własny koszt zlecić odpowiedniej firmie 

usunięcie przyłącza i dokonanie inwentaryzacji. Następnie poinformował, że powyższe 

przyłącze nie należy do zakresu sieci gminnej, ponieważ znajduje się na prywatnym terenie. 

Radny p. Dawid Wojda zwrócił uwagę, aby każdy miał poszanowanie dla Rady, która nie 

zajmuje się rozwiązywaniem konfliktów rodzinnych. W związku z powyższym Komisja 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji oddaliła wniosek 

o ponowne rozpatrzenie skargi i przekazała do Komisji Rewizyjnej. Następnie poinformował, że 

odpowiednimi organami do rozpatrywania takich konfliktów są sądy. 

Mieszkanka Gminy Halinów poinformowała o swoich trudnościach ze współpracy z firmą 

WODROL, który nie wymagał planów geodezyjnych oraz stwierdziła, że Zakład Komunalny nie 

ponosi winy odnośnie powyższej skargi. 

Radny p. Marcin Pawłowski zwrócił się z wnioskiem, aby w uzasadnieniu do uchwały 

w sprawie rozpoznania skargi mieszkańców Halinowa na działalność Dyrektora Zakładu 
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Komunalnego dopisać treść: W dniu 27 lutego 2013 r. wpłynął wniosek p. Andrzeja Dudek 

i Teresy Dudek dotyczący przedmiotowej skargi. Jednak Skarżący nie wskazali nowych 

okoliczności w sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poparł i uzupełnił 

wniosek radnego.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpoznania skargi mieszkańców Halinowa na 

działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego – Druk Nr 307/ Druk Nr 322. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Adam Ludwiniak. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie częściowego 

zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu 

Komunalnego w Halinowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu Gminy Halinów –  Druk Nr 308 

Projekt uchwały omówili Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska oraz Zastępca 

Burmistrza p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (4 za, 2 przeciw). Następnie wyjaśnił, że nadwyżka z roku 2012 w wysokości 

243 092,69 zł powinna w całości wrócić do budżetu Gminy. Wyjaśnił, że na etapie uchwalania 

budżetu na rok 2013, w tym planu finansowego Zakładu Komunalnego, dyrektor Małgorzata 

Komuda podjęła zobowiązanie do wygenerowania oszczędności na takim poziomie, który 

umożliwi modernizację SUW w Okuniewie bez udziału środków z budżetu Gminy. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Pawłowski podkreślił, że wniosek będący przedmiotem 

uchwały stoi w sprzeczności z tamtymi ustaleniami. Stwierdził, że nadwyżka powinna w całości 

wrócić do mieszkańców, gdyż to są pieniądze mieszkańców, które pojawiły się w wyniku 

niższych kosztów Zakładu w roku 2012. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, iż Dyrektor ZK stwierdziła, że 

nie ma środków w wysokości 150 tyś zł na modernizację zbiornika aeracyjnego SUW 

w Okuniewie. Następnie poinformował, że w wyniku obniżenia stawek oraz planowanej 

inwestycji przepompowni w Hipolitowie, budżet Zakładu planowany w grudniu 2012 r. znacznie 

się zmniejszył. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że nikt nie narzucał Dyrektorowi wysokości 

stawek a stawki uchwalone powinny uwzględniać wykonanie zadania w Okuniewie.  
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że zadanie zostało 

przewidziane w planie finansowym ale równocześnie w planie budżetu na 2013 rok była kwota 

140 tyś zł jako dotacja dla ZK w Halinowie na wykonanie zbiornika aeracyjnego w Okuniewie.  

Radny p. Marcin Pawłowski nawiązał do wcześniejszych ustaleń, iż ZK nie będzie zwracał się 

z prośbą o dotację, tylko znajdzie te środki w budżecie ZK.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że na początku Dyrektor 

ZK przedstawiła informację, iż nadwyżka będzie w wysokości 200 tyś zł a w przedstawionym 

projekcie uchwały nadwyżka wynosi 243 092,69 zł. Następnie poinformował, że Gmina nie chce 

blokować ważnej inwestycji w Okuniewie, aby do końca br. zbiornik aeracyjny zmodernizować. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że zaproponował Dyrektorowi ZK, że jeżeli 

potrzebuje środków na realizację powyższego zadania w Okuniewie, to może zwrócić nadwyżkę 

np. w drugiej połowie br., ponieważ ustawowo nie został wyznaczony termin zwrotu nadwyżki 

do budżetu gminy. Następnie zaznaczył, że przy tak napiętym budżecie roku 2013 ta nadwyżka 

powinna zdecydowanie wrócić do budżetu gminy oraz poinformował, że Rada oczekiwała od 

wszystkich jednostek organizacyjnych wypracowania oszczędności. Wyraził także swoje 

niezrozumienie dla braku konieczności oszczędzania przez ZK w Halinowie.   

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zaznaczył, że ZK w Halinowie jest jedną 

z nielicznych jednostek budżetowych, która musi w br. wypracować duże oszczędności, biorąc 

pod uwagę przedstawione oszczędności w wysokości 400 tyś zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w uzupełnieniu dodał, 

iż wynika to z przeszacowanych taryf za wodę. Następnie zaznaczył, że Rada nie otrzymała listy 

inwestycji, które nie zostaną zrealizowane kosztem obniżenia stawek. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że nie kosztem inwestycji nie 

zostanie to zadanie wykonane, bo Gmina w ramach budżetu zakładu  chce inwestycję 

w Okuniewie zrealizować. Następnie poinformował, że przy zmianie taryf i budżetu, trzeba 

realizować równie ważne inwestycje tj. wymiana liczników, nakładek i inne przewidziane na 

2013 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zapewnił, że 

modernizacja zbiornika aeracyjnego SUW w Okuniewie zostanie wykonana niezależnie czy ZK 

będzie musiał zwrócić nadwyżkę, czy też nie i stwierdził, że nie widzi problemów w realizacji 

tego zadania. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że chodzi o kwestię 

rozpoczęcia modernizacji i Dyrektor ZK będzie musiała czekać do września br., aby wiedzieć 

czy znajdą się środki na inwestycję w Okuniewie. Na dzień dzisiejszy nie ma potwierdzenia czy 

założone przychody wpłyną i będą oszczędności w przetargach. Następnie poinformował, że 

Dyrektor ZK założyła, iż nadwyżka zostanie zwrócona do budżetu Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaproponował, aby 

podjęcie uchwały w sprawie częściowego zwolnienia Zakładu Komunalnego w Halinowie 

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Halinów przełożyć na 

wrzesień br.  
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zwrócił się z prośbą o podjęcie powyższej 

uchwały oraz poinformował, że wygospodarowana nadwyżka zostanie zwrócona w 2014 roku  

Radny p. Dawid Wojda stwierdził, że inwestycja w Okuniewie musi być wykonana, ponieważ 

czy upalnym okresie letnim mieszkańcy Okuniewa nie będą mieli dostępu do wody a następnie 

zwrócił się z prośbą o ustalenie formy dofinansowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński potwierdził, że nie ma 

żadnego zagrożenia dla modernizacji tego zbiornika w Okuniewie, ponieważ Dyrektor ZK musi 

to wykonać ze środków pochodzących z oszczędności. 

Następnie stwierdził, że przyjęcie stawek zaproponowanych przez Dyrektora ZK naraziłoby na 

straty mieszkańców z gminy Halinów oraz wyraził niezrozumienie dla braku wzrostu stawek za 

kanalizację. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że przy założeniu 

wykonania inwestycji w Okuniewie z budżetu ZK, bez zwolnienia z wpłaty nadwyżki,  Dyrektor 

ZK musi dysponować kwotą w wysokości 150 tyś zł. Jeżeli w okresie wrzesień 

- październik 2013 znajdą się oszczędności, to na początku 2014 roku te środki wrócą do 

budżetu Gminy. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa wyraziła swoje 

stanowisko, iż oczekuje od Dyrektora ZK - w związku z trudną sytuacją budżetową  

– odpowiedniego zarządzania jednostką budżetową w celu wygospodarowania oszczędności na 

poziomie 3%. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, iż mowa jest o oszczędnościach 

w wysokości 3% z przyjętego budżetu na 2013 rok, w którym było znacznie więcej kwot. 

Obecnie występują nieprzewidziane inwestycje do wykonania, jak np. awaria sterowania na 

stacji głównej w Hipolitowie, która poniesie za sobą duże koszty. Następnie poinformował, że na 

bieżące inwestycje ZK musi posiadać własne środki, aby nie został ubezwłasnowolniony. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że dowodem na to, że ZK posiada rezerwy jest to, 

iż ZK co roku wypracowuje nadwyżkę. Następnie zwrócił uwagę na wzrost zatrudnienia 

w zakładzie budżetowym w ostatnim roku. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że na posiedzeniu Komisji 

Budżetowej została przedstawiona zasadność wzrostu zatrudnienia. 

Radny Dawid Wojda zaproponował, aby rozdzielić sprawę modernizacji zbiornik aeracyjnego 

w Okuniewie od pozostałej działalności ZK. Następnie poinformował, że powyższy zbiornik jest 

dla mieszkańców gminy Halinów bardzo potrzebny i czy zostanie sfinansowany z opłat za wodę 

i kanalizację czy z podatków, to i tak będą to środki wspólne Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński nie zgodził się 

z wypowiedzią radnego. Następnie nawiązał do oświadczenia Dyrektora ZK, iż modernizacja 

zbiornika zostanie wykonana z oszczędności ZK w br. Stwierdził także, że zwrócona nadwyżka 

do budżetu Gminy może być przeznaczona na inwestycje odnośnie kanalizacji sanitarnej. 

Poinformował, że zwalniając ZK z wpłaty nadwyżki do budżetu gminy, Dyrektor ZK nie będzie 

szukała oszczędności. W swojej wypowiedzi odniósł się także do wzrostu zatrudnienia w ZK 

oraz do zwiększanego co roku o 30% budżetu przeznaczonego na awarie ZK. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz odniósł się do liczby etatów w ZK oraz 

funduszu płac, w którym zostały uwzględnione osoby przebywające na urlopach macierzyńskich 

i wychowawczych (zasiłki i składki ZUS finansowane z budżetu państwa). 

Radny p. Marcin Pawłowski zwrócił uwagę, iż zatwierdzając powyższy projekt uchwały, 

Gmina de facto zapłaci podwójnie za modernizację zbiornika aeracyjnego w Okuniewie, 

tj. zatwierdzając plany finansowy ZK z uwzględnieniem modernizacji zbiornika aeracyjnego 

oraz zwalniając ZK z wpłaty nadwyżki do budżetu Gminy. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że Gmina nie zapłaci 

podwójnie, ponieważ ta inwestycja nie znalazła się w planie finansowych ZK z uwagi na to, że 

jest ujęta w budżecie Gminy na 2013 rok.  

Radny p. Marcin Pawłowski nie zgodził się z wypowiedzią Zastępy Burmistrza Halinowa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że obecnie najważniejszą 

kwestią jest modernizacja zbiornika aeracyjnego w Okuniewie oraz zaznaczył, że wszyscy 

odpowiadają za każdy grosz wypływający z budżetu Gminy. Następnie odniósł się do zapewnień 

Dyrektora ZK odnośnie znalezienia oszczędności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się 

z formalnym wnioskiem o skrócenie dyskusji. 

Wniosek Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie został przyjęty przez aklamację. 

Radny p. Marcin Sukiennik w swojej wypowiedzi odniósł się do zagrożenia inwestycji 

w Okuniewie i zatrudnieniu w ZK. Następnie poinformował, że zwolnienie ZK z wpłaty 

nadwyżki do budżetu Gminy jest niezasadne i będzie głosował przeciw. Uważa także, że 

rozbudowa zbiornika aeracyjnego w Okuniewie jest niezbędna i powinna być wykonana ze 

środków posiadanych przez ZK. 

Radny p. Jan Papis zwrócił się z wnioskiem o zakończenie dyskusji, która może trwać 

w nieskończoność. 

Radny p. Andrzej Milczarek poinformował, że inwestycja jest bardzo ważna dla Okuniewa, 

Michałowa i Zagórza i nie jest ważne w jaki sposób zostanie sfinansowana. Następnie poparł 

inicjatywę wykonania modernizacji tego zbiornika w Okuniewie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaapelował, iż należy 

pamiętać i cenić własne słowa oraz ustalenia. Zwrócił się z prośbą do radnych, aby przy 

głosowaniu powyższego projektu uchwały pokazać, że są radnymi, którzy potrafią liczyć 

pieniądze i nie dają się wplątać w żadne manipulacje. 

Sołtys Wielgolasu Duchnowskiego p. Władysława Zawadka w swojej wypowiedzi nawiązała 

do długo trwającej sprawy powstania SUW w Wielgolesie Duchnowskim oraz o problemach 

z dostępem do wody. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w nawiązaniu do 

wypowiedzi sołtysa, poinformował, że obecna dyskusja jest także po to, aby powstał SUW 

w Wielgolesie Duchnowskim. 
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W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie częściowego zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego – Zakładu Komunalnego w Halinowie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu Gminy Halinów –  Druk Nr 308. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 7,  

przeciw – 6,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Adam Ludwiniak. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz podziękował Radzie za podjęcie 

powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyraził nadzieję, że 

Burmistrz Halinowa będzie wymagał oszczędności, bez których dalsza współpraca nie będzie 

łatwa.  

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023  

– Druk Nr 310 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 311 

Projekty uchwał od pkt 18 do pkt 19 omówiła z autopoprawkami Skarbnik Halinowa p. Teresa 

Karwowska. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 

2013-2023 oraz w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2013 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie odnośnie przybliżenia projektów w sprawie 

oświetlenia, które zostaną uwzględnione. Następnie poinformował, że zwrócił się drogą 

elektroniczną o podanie powyższych informacji. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

inwestycje w sprawie oświetlenia zostały przedstawione na Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. Następnie poinformował, że zestawienie 

prześle do radnego drogą elektroniczną. Odnośnie Hipolitowa, poinformował, że zostanie 

uwzględniona ul. Cisowa. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2013-2023 – Druk Nr 310.  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Anna 

Ludwiniak. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2013 rok – Druk Nr 311. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, p. Anna 

Ludwiniak. 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu – Druk Nr 312 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Mińskiego – Druk Nr 313 

Projekty uchwał od pkt 20 do pkt 21 omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam 

Sekmistrz. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu 

– Druk Nr 312 (budowa chodnika w ciągu drogi Nr 2203W Wielgolas Brzeziński–Desno 

–Chobot–Kąty Goździejewskie od km 1+053 do km 2+448 i dokumentacja od km 0+000 do km 

2+448).  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Marcin Pawłowski, p. Marcin Sukiennik. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Mińskiego 
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– Druk Nr 313 (zakup rur na przepusty drogowe dla potrzeb wykonania konserwacji i remontu 

rowów przydrożnych, zlokalizowanych w pasie drogi powiatowej nr 2204W Halinów  

– Krzewina – Desno w miejscowości Krzewina). 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Marcin Pawłowski, p. Marcin Sukiennik, p. Edyta Woźniakowska. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia 

zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2014 roku – Druk 

Nr 314 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Następnie Przewodniczący 

Rady otworzył dyskusje. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że sołtysi do tej pory rewelacyjnie przeznaczali środki z 

funduszu sołeckiego na inwestycje. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2014 roku – Druk Nr 314.  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Marcin Sukiennik, p. Edyta Woźniakowska. 
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23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi Pani 

H. M., Pani W. M., Pana Z. M., Pani D. S. – Druk Nr 315 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przekazania powyższej skargi do WSA. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Pani H. M., Pani W. M., Pana Z. M., Pani D. S. 

 – Druk Nr 315.  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Bogdan Janczarek, p. Małgorzata Kaim, 

p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Sukiennik, p. Edyta Woźniakowska. 

24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia 

wezwania Pani J. K. i Pana K. K. do usunięcia naruszenia interesu 

prawnego uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części obszaru 

administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów – Druk Nr 316 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wezwania Pani J. K. i Pana K. K. do usunięcia naruszenia interesu prawnego 

uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

południowej części obszaru administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Pełnomocnik państwa J.K i K.K złożył wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie oraz przedstawił 

plan zagospodarowania działki sporządzony w 1983 roku, który przemawia za tym, iż powyższa 

działka ma pełnić funkcję mieszkalno-usługową. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

sporządzony przez geodetę plan zagospodarowania działki, na której np. naniesiony jest hotel, 

nie koniecznie staje się prawem miejscowych i właściciel działki może rościć sobie prawo do 

budowy hotelu. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że obecnie na tej działce 

nie znajduje się budynek mieszkalny tylko gospodarczy. Plan zagospodarowania przestrzennego 

kształtuje politykę zagospodarowania gminy i nie każdy może wybudować na swojej działce 

np. hotel. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

przedstawiony plan przez Pełnomocnika państwa J.K i K.K jest dokumentem określającym 

warunki zabudowy na działce, który miał określony okres obowiązywania do momentu wejścia 

w życie planu zagospodarowania Nowego Konika. Następnie poinformował, że jeśli budynek 

mieszkalny powstałby według powyższego dokumentu, to Rada nie mogłaby cofnąć praw 

nabytych.    

W wyniku braku pytań w imieniu Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcina 

Pietrusińskiego Radny p. Dawid Wojda zamknął dyskusje. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wprowadził autopoprawkę do załącznika 

Nr 1 Odpowiedź na wezwanie. 

Głosowanie projektu uchwały z autopoprawką w sprawie rozpatrzenia wezwania Pani J. K. 

i Pana K. K. do usunięcia naruszenia interesu prawnego uchwałą w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części obszaru 

administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów – Druk Nr 316. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 8 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 7,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Bogdan Janczarek, p. Małgorzata Kaim, 

p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pietrusiński, p. Marcin Sukiennik, p. Edyta Woźniakowska. 

25. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w gminie Halinów na lata 2013-2015 – Druk Nr 326 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna 

Targońska. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury 

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w gminie Halinów na lata 

2013-2015. 

Nie było głosów w dyskusji. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w gminie Halinów na lata 2013-2015 – Druk Nr 326. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Bogdan Janczarek, p. Małgorzata Kaim, 

p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pietrusiński, p. Edyta Woźniakowska. 

26. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w 2013 roku – Druk 

Nr 317 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w 2013 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Halinów w 2013 roku  

– Druk Nr 317. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Bogdan Janczarek, p. Małgorzata Kaim, 

p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski. 
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27. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Halinów 

– Druk Nr 318 

Projekt uchwały omówił z autopoprawką Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam 

Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Halinów. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały z autopoprawką w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Halinów – Druk Nr 318. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Bogdan Janczarek, p. Małgorzata Kaim, 

p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski. 

28. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia 

przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków – Druk 

Nr 319. 

Projekt uchwały omówił z autopoprawką Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz. 

Radny p. Andrzej Milczarek poinformował, że Komisja do Spraw Zdrowia, Spraw 

Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Halinów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

określenia przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Halinów oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki zadał pytanie odnośnie 

sposobu odróżnienia prawej i lewej strony jako lokalizację przystanku. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że to zależy 

w jaki sposób został określony kilometraż drogi. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały z autopoprawką w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Halinów – Druk Nr 318. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Marcin Pawłowski. 

29. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 lutego 2013 roku. 

Do projektu protokołu nie było uwag. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 27 lutego 2013 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Marcin Pawłowski. 

30. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie, Burmistrz Halinowa oraz Zastępca 

Burmistrza Halinowa z okazji Dnia Sołtysa uroczyście wręczyli sołtysom - w formie 

dyplomów – podziękowania w dowód uznania za zaangażowanie i pracę na rzecz Gminy 

Halinów i sołectw w okresie pełnienia funkcji sołtysa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński złożył życzenia z okazji 

zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 
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31. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński o godz. 15
04 

zamknął obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

 

 Marcin Pietrusiński 

Protokół sporządziła: 

/-/ Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załączników
 

do protokołu z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 27 marca 2013 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 27 marca 2013 roku. 

 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 27 marca 2013 roku. 

 

3. Załącznik nr 2 – sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu polityki społecznej. 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 

 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


